
 
  

               
 
 
                     Protokoll från styrelsesammanträdet den 10 augusti 2022  

                                                  
                                                   Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman,  Ulla Chronvall, 
                                               Agneta Södersten, Stephan Jansson, Per Lindqvist, Åke Fredriksson,  
                                               och Ewa Fogelfors 
                                              Anmält förhinder: Gunilla Landmark och Reino Irvebrant 
                                               
                                                                                                     
 

 
§ 1 Mötets öppnande I Maria Jansson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 
§ 2 Dagordning Sedan tillägg gjorts under § 12 för, fel i ”CD-leveransen” godkändes 

dagordningen. 
 

§ 3 Föregående  
      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

  
§ 4 Skrivelser 
 

Anmäldes inbjudan till årets ”Karneval för alla”, daterad 12 juli. Då 
karnevalen ägde rum redan den 30 juli fanns ingen möjlighet för 
styrelsen att sprida informationen om deltagande. Maria Jansson åtog 
sig att per telefon meddela arrangören att inbjudan helst bör vara oss 
tillhanda ett år i förväg. 
 

§ 5 Rapporter 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 6 Riksstämman 
 
 

A. Ekonomi  
Kassören Ulla Chronvall informerade om förändringar i 
resultaträkningen såsom fler medlemsavgifter och redovisningen från 
dräktmarknaden, där särredovisningen av rialamaterialet uppgick till 
3890 kr.  
Styrelsen var positiv till att, mot uppvisande av reseräkning, bekosta 
Gunilla Landmarks resa (450kr) till diplomdanskursen i Östersund. 
B. Sektionen  
Dans – Den planerade dansledarutbildningen kommer i gång med två 
kursavsnitt våren 2023. den 18 mars och 22 april. Den tredje och sista 
etappen kommer under hösten -23. Som vanligt mer info i Info-bladet. 
Redan i januari finns möjlighet att lära sig danser från södra Dalarna. 
Inbjudan i nästa Info-blad. 
Dräkt – Inga direkta nyheter men allt arbete, inte minst med 
rialamaterialet fortsätter oförtrutet. 
Slöjd – plandering pågår för kurs i skinn och läder – spännande! 
 
Inför årets riksstämma äger rum i Halmstad den 17-18 september, har 
förfrågan kommit angående val till valberedningen. Förslaget från 
Uppland är att i första hand fråga dem om omval, som står på tur att 



 
 
 
§ 7 Höstupptakt /  
      dansträff 
 
 
 
 
§ 8 Brev till medlemmar 
      i Älvkarleby och 
      Strömsbergs fdg 
 
 
§ 9 Nya idéer 
 
 
 
 
 
 
  
§ 10 Styrelsens besök i       
        föreningarna 
 
 
 
§ 11 Digitala distrikts- 
        träffar 
 
§ 12 Distriktsstämma 
        2023 
 
 
 
 
§ 13 Nästa möte 
 
§ 14 Avslut 
 
 
 
Vid protokollet  
 

avgå. 
 
Årets höstupptakt äger rum den 1 oktober, i Gruvlokalen i Dannemora. 
Inte bara platsen är ny utan även dagens upplägg (kl.10-15). För att 
attrahera en vidare krets av medlemmar, blir det en blandning av dans 
och information – dvs något för alla medlemmar. 
Mer information i Info-bladet. 
 
Ytterligare två föreningar har beslutat lämna Folkdansringen och 
styrelsen beslöt att tillskriva medlemmarna i Älvkarleby och 
Strömsbergs fdg i syfte att redogöra för vad ett medlemskap i Svenska 
Folkdansringen kan erbjuda. Breven är klara att skicka. 
 
Den kultur vi företräder får allt mindre utrymme i det allmänna 
medvetandet och det blir allt vanligare att fira midsommar utan dräkt 
och folkmusik. Hur lockar och bemöter vi nya medIemmar i dagens 
stora utbud av fritidssysselsättning, inte minst bland ban och 
ungdomar. ESI är vårt ansikte utåt – men många är missnöjda med hur 
våra svenska folkdanser lärs ut. Kan Styrelsen trycka på för införandet 
av förändrad utlärningsmetod?  
 
För att komma i gång med besöken så snart som möjligt kommer delar 
av styrelsen att besöka Grillby den 6 september /mjukslöjd) och Märsta 
den 5 oktober. Besöken fortsätter under hösten så snart vi fått kontakt 
med alla föreningar. 
  
Frågan bordlägges och tas upp på höstupptakten den 1 okt.  
 
 
Nästa års distriktsstämma arrangeras av Märsta Fdg. och lokal måste 
bokas redan nu. Eftersom årets stämma med dans uppskattades av 
många var det av intresse för Staffan Dackman att få veta styrelsens 
mening om hur nästa års stämma skall utformas. Styrelsen förordade 
stämma med plats för allmän dans. 
 
Nästa möte äger rum den 8 november, kl.18.00  
 
Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 
avslutade mötet 
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Ewa Fogelfors 
 

 
               
         Maria Jansson 
 



 
 
 
    
   

 
 
 
            

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


